

8天6晚

# 哈尔滨、长白山、红海滩、枫林谷赏枫之旅

## 第一天 吉隆坡 ✈️ 中转城市

起飞前3小时齐集于吉隆坡国际机场，办理登机手续搭乘客机飞往充满异国风情的哈尔滨。

## 第二天 中转城市 - 哈尔滨

(午/晚)

抵达哈尔滨，由当地导游接机。

【**哈尔滨**】哈尔滨的城市建筑风格别具风韵，很多俄式、欧式建筑充满了市区，被誉为「东方莫斯科」或「东方小巴黎」。

【**防洪胜利纪念碑**】纪念碑位于哈尔滨市道里江岸中央大街终点广场。

1957年，特大洪水威胁哈尔滨市，在全市人民的共同努力下，洪水被战胜了，于是1958年建塔，以志纪念。

【**史达林公园**】建于1953年，原名“江畔公园”。园内以俄罗斯古典式建筑风格、遍布全园的五色草花坛，以及“天鹅展翅”、“三少年”等十六组艺术雕塑而驰名。

【**中央大街**】位于最繁华的商业中心，全街建有欧式及仿欧式建筑71栋，并汇集了文艺复兴、巴洛克、折衷主义及现代多种风格市级保护建筑，是国内罕见的一条建筑艺术长廊。是目前亚洲最大最长的步行街之一。

【**圣索菲亚教堂广场**】巍峨壮美的圣索菲亚教堂，构成了哈尔滨独具异国情调的人文景观和城市风情，它又是沙俄入侵东北的历史见证。

住宿：国际5凯宾斯基酒店 或 永泰喜来登 或 同级

## 第三天 哈尔滨 - 伏尔加庄园

(早/午/晚)

【**伏尔加庄园**】庄园以俄罗斯文化为主题，庄园地理环境优美，三面环水，人工林、人工湖和滩涂湿地，与经典的俄式建筑点缀相映，蜿蜒曲折的阿什河流过整个景区，展示一脉旖旎的异国风光。

【**尼古拉教堂**】是哈尔滨历史的见证，是木墨建筑艺术的精品，馆内陈列的珍贵历史照片，把您带到一百多年前的哈尔滨。

【**小白桦餐厅**】是俄罗斯著名设计师拉别奇在参加巴黎国际展览会时设计的作品，建筑从四个方面看都是正面，堪称世界经典建筑之一。

【**俄式木屋**】采用19世纪折衷主义风格的俄罗斯设计方案建造，远眺巴尼亚木结构建筑，环境优雅，令人心旷神怡。

住宿：4星泰格酒店 或 同级

## 第四天 敦化 - 长白山

(早/午/晚)

【**长白山风景区+含环保车**】是一座休眠火山，曾有过三次喷发，形成了长白山独特的地质地貌，使其自然景观极其绚丽多姿。

【**天池+含到站车**】游览，(视天气而定)，天池是最大的火山口湖，也是松花江、图们江、鸭绿江三江之源。所处位置高，海拔达2150米，所以被称为“天池”。在中国叫做「天池」共15座，长白山的这座是海拔最高，面积最大的。

【**长白瀑布**】，高达60余米，很壮观，是松花江的一个源头，是瀑布群中最为壮观的一个，位于天池北侧，系长白山名胜佳景。由于落差大，在两条玉龙般的水柱猛烈冲而下，溅起数十米高的雾气茫茫的水花。

【**温泉群**】长白温泉有「神奇水之称」，由于温泉水含大量硫化氢和微量元素而医药价值高而得名。

住宿：准5御麓泉酒店 或 一山一蓝 或 同级

## 第五天 长白山 - 枫林谷 - 通化

(早/午/晚)

【**枫林谷景区**】：“枫林映清泉，绿树掩幽谷”，枫林谷景区景区枫叶景观优美。秋霜之后，枫叶由绿转黄，由黄渐橙，由橙变红，由红而紫，五彩斑斓，与十月湛蓝的天空辉映，构成一幅绝美的画卷。

住宿：准4曼福特酒店 或 同级

## 第六天 通化 - 沈阳

(早/午/晚)

【**沈阳故宫**】，是满清政府所建造的皇宫曾是清朝第一至三任皇帝的住所，黄色琉璃瓦的宫殿在阳光照射下显得壮丽辉煌，是努尔哈赤和皇太极进攻中原的根据地，自满清政府瓦解。

【**满清一条街**】距今已有三百多年的历史，整条的整体布局为红色，保存了清代的风俗习惯、满族的建筑风格，步行在此街上，俨然就像回到了清代。

【**紫烟薰衣草庄园**】七月中旬绽放的薰衣草，花期可达一百天，色彩斑斓的山谷、迎风摇曳的薰衣草将成为沈阳盛夏最耀眼的一道风景。

住宿：当地5星黎明国际酒店 或 同级

## 第七天 沈阳 - 盘锦 - 沈阳

(早/午/晚)

【**红海滩国家风景廊道**】全长18公里。是红海滩面积最大的景区，在这里您可以漫步于木栈道、看红如火焰的碱蓬草在海岸线上无限延伸，而红海滩远处的油井在夕阳下更是一副迷人的画卷。四月初红海滩的碱蓬草为嫩红色，之后颜色会逐渐转深，至十月将由红变紫。

\*红海滩观赏日期为5月至10月，因天候因素不同季节不同颜色，此为自然景观纯欣赏~敬请谅解\*

【**中街**】位于沈阳古城「中央」而得名，中街上的商店规模也不小，是很热闹的全封闭式商业步行街。

住宿：当地5星黎明国际酒店 或 同级

## 第八天 沈阳 - 中转城市 ✈️ 吉隆坡

(早)

早餐后，前往沈阳国际机场，返回温暖的家! 结束东北之旅。

TOUR CODE: 8CBS-1

### 购物站

◆ 俄罗斯工艺品、东北土特产

### 推荐自费

◆ 极地馆 + 小白鲸表演 + 松花江缆车 + 关东古巷 + 朝鲜民族村 = RMB350/人

\*全程酒店不提供洗刷用品\*

\*\*行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准，酒店如有异动/遇房满将以同等级替代。当您订购本公司旅游配套时，将被视为已细读及了解本社之旅游细节和条款\*\*

团费：

出发日期：

机场税：

旅游保险：

飞行航班：

小费：

总额：

CALL US (03) 2148 3880

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.

Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL

Email : sales@edenvacation.com

Website : www.edenvacation.com

8D 6N

# HARBIN / CHANGBAI MOUNTAIN / RED BEACH / MAPLE LEAF PARK

## DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Harbin

Assemble at KLIA and flight to Harbin.

## DAY 2 Harbin (L/D)

Upon Arrival, meet and pick up by local tour guide.

[ **Harbin** ] - A beautiful city with many European and Russian architecture. Harbin carried a nickname ~ "Oriental Russia".

[ **Flood Control Monument** ] - To commemorate successful of avoid flood in year 1957 by united efforts of Harbin locals

[ **Stalin Park** ] - Original name was Riverside Park, display plenty of famous art statue, mainly Russian Classic Architecture and total 16 groups of art sculptures.

[ **Central Avenue** ] - The famous and most bustling shopping street in Harbin, one of the longest walking street in Asia, a rare architectural art corridor with collection of literature & art, Barkerk, eclecticism and variety modern style building.

[ **St. Sophia Church Square** ] - Is the largest Orthodox Church in the Far East, its unique towering style building symbolize city style of Harbin and cultural attraction.

Stay : International 5\* Kempinski Hotel or Sheraton Hotel or similar

## DAY 3 Harbin - Volga Manor (B/L/D)

[ **Volga Manor** ] A Russian cultural theme park, exotic scenic of fascinating landscape with a large land covered by man planted forest, man made lake, wetland, sided by Russian and European architectural sculpture and castle.

[ **St. Nicholas Cathedral** ] A wooden Cathedral in Central Square, it's a building art Museum, display develop history of Harbin.

[ **Little White Birch Restaurant** ] Designed by a famous Russian Designer Lafager, when he participated the Paris International Exhibition, outlook of the building from four directions are front view, been called as World Classic building.

[ **Russian Style Wooden House** ] Built in 19th Century, designation base on Eclecticism of Russian style; over looking the Banyan wood structure building, it looks elegant at the fresh environment.

Stay : Local 4\* Tiger Hotel or similar

## DAY 4 Dunhua - Changbai Mountain (B/L/D)

[ **Changbai Mountain** (Environmental Car Included) ] - It is a mountain range on the border between China and North Korea, it is a resting Volcano, 3 times eruption for the past, as today, a special Geology and geomorphology with colorful natural scenery is formed.

[ **Heaven Lake** ] (Subject to weather condition) - A famous scenic spot on Changbaishan. It is a crater lake, formed at after eruption during ancient time. It is largest crater lake at highest above sea level in China. Water is crystal clear and mirror-smooth.

[ **Changbai Water Fall** ] - Is sited in North Slope with giant look, cater lake water drop from more then 60meters in height, it is source of Song Hua River, it one of the best scenic spot.

[ **Changbai Hot Spring Group** ] - The hot springs in the Changbai Mountains is been called "magic water". Due to the water contents with high levels of hydrogen sulfide and various micro elements, it carried major medicinal value.

Stay : Local 5\* Changbai Mountain Yuluquan Holiday Hotel or similar

\* The Hotels DOES NOT Provide toiletries\*

\*\* The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement. Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary.\*\*

TOUR CODE: 8CBS-1

## DAY 5 Changbai Mountain - Maple Leaf Park - Tonghua (B/L/D)

[ **Red Maple Leaves Park** ] - During autumn season, the hill is covered by flaming autumn leaves, forming a beautiful painting.

Stay : Local 4\* Manford Hotel or similar

## DAY 6 Tonghua - Shenyang (B/L/D)

[ **Shenyang Imperial Palace** ] - Was the former imperial palace of the early Manchu Qing dynasty of China. It was the residence for the first three Emperors of Qing Dynasty, it also was the step point for Qing Dynasty enter to central of China. Since the collapse of imperial rule in China, the palace has been converted to a museum that now lies in the center of Shenyang city.

[ **Manqing Street** ] - In front of Imperial Palace, contained history of 300 years, overall arrangement is red, still remaining the cultural and life style, building structure of Qing Dynasty. While walking along the street, feeling is back dating to Qing Dynsasty, along the street are souvenirs and handicrafts shops.

[ **Ziyan Lavender Garden** ] - Summer is season of Lavender, flowering period is about 100days. inside the garden were a field of multiple hues flowers, ranged in colored bands.

Stay : Local 5\* Sunrise International Hotel or similar

## DAY 7 Shenyang - Panjin - Shenyang (B/L/D)

[ **Red Beach Scenic Corridor** ] - 18KM in length. It is famous for its landscape featuring the red plant of Suaeda salsa of the Chenopodiaceae family, it is the biggest wetland and reed marsh in the world. The landscape is composed of shallow sea and tide-lands. Walking on plat form for scenery view. At spring, its colour is pink, later on will change to darker red, Autumn is purple.

\*Remarks: Red Beach scenery is a nature scene, April - October is best view season, its color change subject to weather which is beyond human control.\*

[ **Zhongjie Pedestrian Street** ] - Zhong Jie (central street) is China's longest pedestrian street and also one of the oldest main commercial streets which still in use.

Stay : Local 5\* Sunrise International Hotel or similar

## DAY 8 Shenyang ✈ Kuala Lumpur (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur.

### Shopping Stop

- ◆ Russian Craft Shop, Local Products Outlet

### Optional Tour

- ◆ Harbin Polarland, Songhua River Suodao, Guan Dong Guxiang, Korean Folk Village = RMB350/PAXS

Tour Fare :

Departure Date :

Airport Taxes :

Travel Insurance :

Flight Details :

Tipping :

Total :

**CALL US (03) 2148 3880**

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.

Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL

Email : sales@edenvacation.com

Website : www.edenvacation.com